
Zápis ze zasedáńı KR dne 20. 2. 2014

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Ladislav Láska, Alžběta Prokopová, Dalibor Slovák
Hosté: Jana Provazńıková, Frantǐsek Illich, Tomáš Pokorný
Omluveni: Tomáš Masař́ık, Jan Muśılek

1 Schváleńı programu

Ladislav Láska představuje program. FI doplňuje bod o spořič́ıch vody.

1. Schváleńı programu

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Spořiče vody na koleji

4. Vyvěšováńı zápis̊u KR

5. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem.

2 Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

LL nechává hlasovat o programu z minulého zasedáńı. Ten byl jednomyslně schválen.

3 Spořiče vody na koleji

FI oznamuje, že na budově B zbývá nainstalovat spořiče na 9. - 16. patro. FI žádá KR o dohodu,
kdy je vhodné spořiče nainstalovat a navrhuje 14. března. KR souhlaśı.

JP dále opravuje informace podané na minulém zasedáńı ve věci výsledk̊u instalace spořič̊u vody:
instalace sńıžila spotřebu vody zhruba o 20%, ve finanćıch se toto sńıžeńı však projevilo výrazně
méně, vzhledem ke zvýšeńı cen vody.

4 Vyvěšováńı zápis̊u KR

TM v nepř́ıtomnosti navrhuje pokárat KR za pozdńı zveřejňováńı zápis̊u. AP přiznává, že zápisy
věš́ı s mı́rným zpožděńım. DS taktéž konstatuje, že samotná tvorba zápis̊u trvá dlouho. To LL
přiznává, posledńı zasedáńı přǐsly v časové t́ısni a rozhodně to neńı standardńı stav.

5 Různé

1. DS se ptá JP, jak dopadl pronájem kanceláře č. 16. JP odpov́ıdá, že byl zájemce odmı́tnut a
nic daľśıho se neudělo.

2. FI oznamuje, že budou prováděny opravy na stupačce v budově A, týkaj́ıćı se pokoj̊u 21 a 22.
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3. FI informuje KR o některých hlášených závadách na koleji.

4. JP informuje KR, že společně se zástupci městské části provede 21. 2. inspekci stavu cestičky
od zastávky pod mostem směrem ke kolej́ım. Očekává se, že během března proběhne vysypáńı
cestičky štěrkem.

5. Tomáš Pokorný se ptá, zda nastal nějaký pokrok s bezdomovci v podchodu. JP odpov́ıdá, že
bohužel ještě ne.

6. DS nadnáš́ı téma kouřeńı na schodech. Kontaktoval ho Tomáš Volf, který zpozoroval množ́ıćı
se nedopalky na schodech. Proběhla diskuse nad možným řešeńım, ze které však nevyplynulo
žádné konstruktivńı řešeńı.

7. JP dále informuje o některých konfliktech, které v minulých dnech na koleji proběhly.

8. DS se ptá, zda došlo k postupu s uvolněńım koláren. LL odpov́ıdá, že se již v několika kolárnách
povedlo nalézt majitele nepouž́ıvaných kol a dohodnout jejich odstraněńı. U několika málo kol
se zat́ım majitelé nenašli.
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